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Krobia, dnia 20 czerwca 2016 r.  
 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XX/2016  
                                   z   XX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  16 czerwca 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   20.15  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 

radnych, nieobecny Henryk Busz.   
                    Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza. 
     3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   5.   Mikołaj Maźwa               - radca prawny. 
                   6.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi za rok 2015, 

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum 
Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2015, 

c) zatwierdzania sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                            
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2015 rok, 

d) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Gminy Krobia za 2015 rok, 

e) zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                              
26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych 
oraz sposobu ich pobierania, 
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f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych 
w Krobi, 

g)  zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem,  
j) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krobia  na lata 2016 - 2025, 

k) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 
         9.   Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                             
o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2015”.   

        10.  Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Krobia za rok 2015. 
        11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12.  Wolne głosy i wnioski. 
      13.  Zakończenie. 
Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.  
Przewodniczący Rady : szczególnie serdecznie witam obecnych na dzisiejszej sesji 
członków Rady Seniorów powołanych zarządzeniem Burmistrza.   Rada ta powołana 
została do współdziałania, pełnienia roli doradczej, konsultacyjnej dla organów gminy. 
Gratuluję Państwu bardzo serdecznie i życzę owocnej współpracy.  
Burmistrz :  dziękuję i gratuluję Państwu objęcia roli współodpowiedzialności za jeszcze 
bardziej efektywne działania w zakresie samorządności na tym najniższym gminnym 
szczeblu przedstawicielstwa seniorów. 
F. Ratajczyk, przewodniczący Rady Seniorów : przeżyliśmy już bardzo wiele w różnych 
sytuacjach, pracy zawodowej i znamy trochę życie, może z innego okresu, też ciekawe 
podczas różnych wydarzeń. Wiemy jak trudno ludziom starszym uczestniczyć i być 
aktywnym, ponieważ trzeba tego chcieć i mieć siłę. Żyjemy w innych czasach i wszyscy 
to odczuwamy i mówimy, że to obywatelskie podejście w takich „małych ojczyznach” 
jak jest gmina ono funkcjonowało dla dobra osób starszych, które tego oczekują. 
Będziemy starać się aby zintegrować  wszystkie organizacje działające na terenie gminy 
pomagając poprzez przekazywanie naszych spostrzeżeń  i uwag. Przy naszym wspólnym 
działaniu osiągniemy myślę bardzo dużo.  Dziękujemy bardzo za wybór i przekazane 
gratulacje.  
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, wobec 
czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.            Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
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      Burmistrz zgłosił wniosek o uzupełninie porządku obrad o rozpatrzenie projektów 
uchwał : 

      - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem, 
      - w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                              

26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za 
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 
parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania. 

      Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad rozpatrzenia 
uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów z uwagi na konieczność 
doprecyzowania zapisów regulaminu. 

      Wniosek o wycofanie z porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad 
udzielenia stypendiów dla uczniów przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.  

      Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektów uchwał : 
      - w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                              

26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za 
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 
parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania, po zmianach 
jako pkt 8e) przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych,  

       - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem, po zmianach jako pkt 8i) 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. Pierwotny porządek 
stanowi załącznik do protokołu.  

       Ad. 3 Przyjęcie protokół z XIX sesji.          Protokół z XIX sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
       Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       Z-ca Burmistrza : wpłynęła odpowiedź WZDW w Poznaniu na interpelacje zgłoszone 

przez radnego D. Szpruty dotyczące drogi nr 434 i  P. Wajnert związana z nasadzeniami 
cyprysów przy ul. Powst. Wlkp. w Krobi.  

      Do Starostwa Powiatowego w Gostyniu przekazano interpelację rannej P. Wajert                        
w sprawie naprawy drogi Sułkowice-Domachowo.  

      W okresie międzysesyjnym wpłynęły interpelacje : 
      - radnego Ł. Kubiaka przekazana do  Starostwa Powiatowego w Gostyniu dot. naprawy 

rowu melioracyjnego na odcinku Bukownica w kierunku Rowu Polskiego. 
     - radnej K. Łabędy związana z uporządkowaniem terenu przy ul. Kobylińskiej w Krobi. 

Prace te zostały wykonane, a ubytki w jezdni wykonane zostaną w ramach napraw 
cząstkowych dróg gminnych.              Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.      M. Duda : 1. Sprawa związana jest ze strzelnicą. Obiekt został otwarty w II połowie 
ubiegłego roku i do dzisiaj na tym obiekcie za wiele imprez się nie odbyło.  Jak wygląda 
kwestia użyczania,  ponieważ ja i wielu radnych głosowało za jego uruchomieniem dla 
korzystania również przez dzieci i młodzież naszych szkół, klasę wojskową oraz kółka 
strzeleckie funkcjonujące w gimnazjach. Czy mamy już jakieś ustalenia funkcjonowania  
tego obiektu?    
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     2. Temat dotyczy wejścia w życie ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego 
ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 
Ustawa obowiązuje od 1 czerwca i mamy 12 miesięcy na to aby dokonać zmian  
nazewnictwie ulic w Pudliszkach – 40 lecia PRL i w Krobi – 30 lecia PRL                                    
i Świerczewskiego. Spotkanie z mieszkańcami ulicy Świerczewskiego już się odbyło. 
Czy w związku z tą  ustawą podjęto już jakiś działania?  

      P. Wajnert : spawa dotyczy wjazdu na ul. Rejka, gdzie po opadach deszczu widoczne są 
zastoiska wody przez co  przejście na tym odcinku jest utrudnione .  Proszę o interwencję 
w tej sprawie.   

     J. Mikołajczak :  1. Zgłaszam potrzebę naprawy drogi przez Chwałkowo. Około 2 
miesięcy temu była ona naprawiana lecz ponownie widocznych jest wiele dziur. Podobna 
sytuacja jest również w Rogowie. Proszę zwrócić się do zarządcy o ich naprawę. 

     G. Skrobała : w sprawie drogi z Niepartu na Dębinę wielokrotnie interpelowałam w 
sprawie jest fatalnego stanu, a dziś mamy czerwiec i nikt nie pojawiła się żeby 
jakiekolwiek naprawy po zimie wykonać. Dziś jeszcze przed wyjazdem otrzymałam 
telefon, iż pani wjechała tam w półmetrową dziurę uszkadzając auto.   Wydaje mi się, że 
ze strony powiatu jest wielka ignorancja w zakresie realizacji napraw dróg i w rejonach 
Niepartu, Gostkowa również pojawiły się znaczne ubytki w jezdni. Zgłaszałam to 
wielokrotnie, a tylko „obiecanki, cacanki” i nie dokończono tych prac.  Proszę o 
zwrócenie na to uwagi.  

     2.  Proszę o umieszczanie lustra w Nieparcie przy parkingu przy rozwidleniu drogi na 
Gostkowo i Dębinę. Pojazdy jadące od strony Gostkowa, również autobus dowożący 
dzieci do szkół  mają bardzo ograniczoną widoczność z uwagi na to, że wyrosły tam 
ogromne tuje. Postawianie w tym miejscu lustra doprowadzi do bezpiecznego poruszania 
się na tym odcinku. Proszę o rozważenie tej sprawy.   

     H. Urbański : dziękuję panu Burmistrzowi za przychylność przy zakupie wiatrówek dla 
młodzieży.  

     L. Bem : 1. Temat dotyczy lustra przy ul. Kobylińskiej  przy wyjeździe z ul. prof.                          
J. Zwierzyckiego. Czy są już jakieś ustalenia i odpowiedz w tej kwestii ze strony 
powiatu?  

     2. Czy przejście dla pieszych na rynku od strony wjazdu z ul. Powst. Wlkp. będzie 
przesunięte? Jakieś informacje już na ten temat były, a jest ono w tym miejscu 
niebezpieczne.           Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 06.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu kontroli sprawozdania                          
z wykonania budżetu gminy Krobia za 2015 rok. 
06.05 – uczestniczyłem w Gminnych Obchodach Dnia Strażaka. 
08.05 – wraz z radnym Mariuszem Dudą uczestniczyłem w gminnych obchodach 71. 
rocznicy zakończenia II wojny światowej. 
09.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Farma Wiatrowa Krobia Północ. 
13.05 – uczestniczyłem w Przeglądzie Recytatorskim Poezji Dziecięcej. 
15.05 – uczestniczyłem w Miejsko - Gminnych Zawodach Sportowo - Pożarniczych                       
z udziałem jednostek ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Krobia. Zawody 
odbyły się na stadionie w Pudliszkach. 
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18.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu analizy 
regulaminu zasad udzielania stypendiów dla uczniów ze szkół z terenu gminy oraz 
wydania opinii do projektów uchwał na 20. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
20.05 – radna Paulina Wajnert uczestniczyła w XIII Powiatowym Konkursie Piosenki 
Przedszkolnej w Krobi. 
21.05  – radna Genowefa Skrobała i radny Mariusz Duda uczestniczyli w Święcie 
Patrona Szkoły w ZSPiG w Krobi. 
21.05 – wraz z radnymi uczestniczyłem w inauguracji obchodów 730-lecia nadania praw 
miejskich Krobi. 
24.05 – uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkanką Krobi – panią Weroniką Wasiak                               
pt. „Poznajemy kultury świata”, będącym podsumowaniem podróży pani Weroniki po 
Chinach. 
29.05 – uczestniczyłem w Zjeździe Oddziału Miejsko-Gminnego Związku OSP RP                  
w Krobi. Został wybrany nowy skład Zarządu i Komisji Rewizyjnej Oddziału. 
31.05 – wraz z Burmistrzem Krobi uczestniczyłem w spotkaniu z Prezydentem RP 
Andrzejem Dudą z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 
04.06 – radny Hieronim Urbański uczestniczył w zebraniu ogólnym członków Związku 
Więźniów Politycznych Okresu Stalinowskiego O/Gostyń oraz Światowego Związku 
Żołnierzy Armii Krajowej Koło w Krobi.  
13.06 – radny Jerzy Gałęzewski uczestniczył w otwarciu zmodernizowanej                                 
i rozbudowanej stacji uzdatniania wody w Siedlcu.  
14.06  – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu analizy 
regulaminu zasad udzielania stypendiów dla uczniów ze szkół z terenu gminy. 
14.06 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 20. Sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących. 
16.06 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju w celu wydania opinii do 
projektów uchwał na 20. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
16.06 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 
uchwał na 20. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
       Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.        Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         
a) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi za rok 2015.  Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 
Skarbnik : na uwagę zasługuje niski stan pasywów i aktywów, a aktywa netto mają 
wartość zerową wynika z tego, że środki trwałe są w całości umorzone. Sprawozdanie 
finansowe wskazuje na ujemny wynik finansowy, sporządzone zostało zgodnie z literą 
prawa.  
Uchwałę Nr XX/158/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r.                          
w sprawie zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi za rok 2015; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
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b) zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum 
Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2015.   Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Skarbnik : na uwagę zasługuje nieco niższy niż  roku 2014, stan kwoty aktywów 
trwałych na skutek odpisów umorzeniowych. Rachunek zysków i strat - kwota wyniku 
finansowego 6981023. Gminne Centrum Kultury ma oprócz dotacji podmiotowej środki 
z tytułu dochodów własnych z tytułu funkcjonowania siłowni, które może przeznaczać na 
cele inwestycyjne. Niższa kwota wyniku finansowego związana jest ze spisami 
amortyzacyjnymi w kwocie ok. 81 tys. zł. Bardziej przejrzyste jest sprawozdanie z 
wykonania planu finansowego.   
K. Perdon :   wskazano w aktywach znaczny wzrost wartości urządzeń i maszyn innych 
środków trwałych. Ale poniżej jest wykazano ponad 250 tys. spadek tych aktywów, 
proszę o skomentowanie, co się na to składa.  
Skarbnik : nastąpiła korekta w zakresie środków trwałych wcześniej klasyfikowanych 
jako inne środki trwałe a obecnie jako urządzenia i maszyny.  
P. Wajnert : czy możliwe jest aby siłownia mogła się samodzielnie utrzymać? 
Skarbnik : na pewno w zakresie wydatków bieżących bez wynagrodzeń bilans zamyka 
się w dochodach. Gdyby policzyć wszystkie wydatki również dotyczące wynagrodzeń, 
chociaż pracownicy siłowni nie zajmują się tylko zajęciami w siłowni, to bilans mógłby 
być ujemy. W sprawozdaniu szczegółowym z wykonania plan finansowego opisane są 
wydatki związane z funkcjonowaniem siłowni i z niego można to odczytać.   
Burmistrz : wzrastają przychody z siłowni, rośnie wykorzystanie przez mieszkańców. 
Zatrudnienie pracowników siłowni też przekłada się na inne zakresy ich pracy  oraz 
działania Centrum Kultury i również pewnej grupy osób, które w ramach stowarzyszenia 
„Sportatut” biorą udział w różnego rodzaju zawodach tj. trójboju siłowym w Pudliszkach. 
Sama już idea tworzenia tego obiektu po byłej kotłowni szkoły miała w zamiarach aby 
przychody bilansowały koszty rzeczowe.  
Uchwałę Nr XX/159/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2015 r.                         
w sprawie zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum 
Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2015; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 c) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem                                  
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2015 rok.  Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 
1. przedstawianie sprawozdania finansowego za 2015 rok. 
2. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2015 rok. Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarzadzanie Burmistrza Krobi Nr 34/2016                  
z dnia 23.03.2016 r. w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 
Krobia oraz planów finansowych gminnych instytucji kultury za rok 2015, stanowiące 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
3. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2015 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego – Uchwała Nr SO-0954/36/10/Ln/2016 Składu Orzekającego RIO                          
w Poznaniu z dnia 22 kwietnia 2016 r. w sprawie : wyrażenia opinii o sprawozdaniu z 
wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 2015 rok.  
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Skarbnik Gminy odczytał powyższa opinię, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
4. dyskusja : nie zgłoszono.  
5. głosowanie :  Uchwałę Nr XX/160/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r.                                    
w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem                            
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2015 rok; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 
radnych. 
 d) udzielenia  Burmistrzowi  Krobi  absolutorium  z  tytułu wykonania budżetu 
Gminy Krobia za 2015 rok.  Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
1. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy 
Krobia za 2015 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2015 oraz 
informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi za 2015 rok.  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił powyższą opinię wraz                            
z wnioskiem  o udzielenie absolutorium, stanowiące załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.   
2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała                    
Nr 0955/14/10/Ln/2016 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 12 maja 2016 roku 
w sprawie : wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi                   
o udzielenie Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.  
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał powyższa opinię, stanowiącą załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.   
3. dyskusja : nie zgłoszono. 
4. głosowanie:  Uchwałę Nr XX/161/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
udzielenia  Burmistrzowi  Krobi  absolutorium  z  tytułu wykonania budżetu Gminy 
Krobia za 2015 rok; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący Rady:  w imieniu radnych składam Panu Burmistrzowi gratulacje                     
z uzyskanego absolutorium z wykonania budżetu za rok ubiegły 2015. Wierzę, że obecny 
rok, który realizujemy również będzie dobrze, pozytywnie oceniony przez radnych. Taka 
ocena  wynika z dobrej pracy Urzędu Miejskiego, kierowników i dyrektorów gminnych 
jednostek, współpracy sołtysów i wszystkich mieszkańców, którzy pomagali w realizacji 
tego budżetu, również poprzez organizacje pozarządowe oraz grupy nieformalne . 
Dziękuję także radnym, którzy cały czas trzymali „rękę na pulsie” aby budżet roku 2015 
był wykonany tak, jak to miało miejsce.   
Burmistrz : każde udzielone absolutorium to dla mnie bardzo ważne wydarzenie. Jest to 
moment weryfikacji pracy wykonanej w roku realizowanych pewnych przedsięwzięć na 
rzecz mieszkańców naszej gminy. Absolutorium nie jest udzielone mi osobiście, ale 
również udzielone wszystkim osobom, które w jakimkolwiek stopniu angażują się                        
w realizację zadań samorządowych. Chciałbym bardzo serdecznie podziękować 
pracownikom Urzędu Miejskiego w Krobi współpracującym ze mną na co dzień, bo 
realizacja wszystkich tych przedsięwzięć nie byłaby możliwa  bez ich pracy. Szczególnie 
dziękuję pracownikom zreorganizowanego Wydziału Inwestycji i Gospodarki 
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Przestrzennej, a obecnie funkcjonującego w dwóch referatach.  Rok ubiegły był bardzo 
intensywny pod względem wydatków inwestycyjnych, był to jeden z wyższych 
budżetów. W roku ubiegłym wielu pracowników z różnych powodów odeszło z Urzędu 
Miejskiego w Krobi i skład osobowy wydziału uległ zmianie z 8 osób do 4, a doszło 
kilku młodych pracowników z mniejszym doświadczeniem i musiały od razu zmierzyć 
się z realizowanymi zadaniami. Informacja o realizowanych w roku ubiegłym zadaniach 
inwestycyjnych wskazuje na to, że udało się je wykonać mimo kłopotów kadrowych.  
Nie umniejsza to pracy innych osób zatrudnionych w krobskim urzędzie.  Również 
dziękuję kierownikom jednostek organizacyjnych gminy i ich pracownikiem wspólnie 
realizującym wszystkie działania tj. oświata, kultura, pomoc społeczna, biblioteki. 
Serdecznie dziękuję osobom zaangażowanym w jednostkach pomocniczych, 22 sołectwa                   
i ich sołtysi, którzy starają się jak najlepiej realizować zadania w swoich 
miejscowościach. Bardzo duże zaangażowanie należy wskazać na organizacje 
pozarządowe skupiające wielu wspaniałych ludzi realizujących bardzo wiele zadań na 
rzecz swojego środowiska oraz grup nieformalnych w różnych dziadzinach. W wykazie 
przychodów gminy nie ma wycenionych tych właśnie wydatków związanych z 
zaangażowaniem tego rodzaju działań i można by pokusić się o znaczący bilans tego, co 
mieszkańcy sami przez swoją aktywność dokładają do realizowanych gminnych zadań. 
Również dziękuję mieszkańcom, którzy z jakiś powodów nie działają w organizacjach 
ale włączają się w działalność samorządu zwracając tylko uwagę, że należałoby coś 
poprawić dla jakości życia. Dziękuję także Radzie Miejskiej. Kiedyś jeden z nieobecnych 
już tutaj radnych powiedział mi coś co zapamiętałem, parafrazując jego słowa, że „Rada 
Miejska jest jak ściana, na której można się oprzeć”.   Tak trochę jest, że bez Państwa 
decyzji dotyczących budżetu, szeregu  przedsięwzięć nie moglibyśmy działać. To 
Państwo podejmując w głosowaniach różnego rodzaju decyzje zgadzając się lub nie z 
różnymi propozycjami kierują i determinują działania realizowane przez samorząd.   
Znaczenie Rady Miejskiej  jest bardzo duże i przekonaliście się przez te lata współpracy, 
że jest mi bliska współpraca wynikająca z samej istoty samorządu stworzonej przez ich 
założycieli w roku 1990, gdzie organem wykonawczym jest burmistrz.  Taką koncepcję 
stworzono i wymagana jest współpraca, a czym lepsza współpraca z mieszkańcami tym 
lepsza efektywność, co dla minie jest bardzo ważne. Zobowiązuję się, że dalej będziemy 
robili wszystko, aby możliwie jak najlepiej te zadania realizować.  Zawsze może być 
ryzyko porażki, błędnego ocenienia sytuacji. Podejmujemy decyzje do przodu, w 
przyszłość, nie wiemy co się wydarzy, zakładamy pewne rezultaty a możemy je ocenić 
jak pewne rzeczy się zadzieją. Podejmowanie ryzyk to jeden z elementów naszej pracy.  
Oby nasze podejmowane decyzje zawsze oceniano jako trafne. Bardzo dziękuję jeszcze 
raz za udzielone absolutorium.              
 Salę obrad opuścili radni K. Peron i J. Mikołajczak.  
e) zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                              
26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 
płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Pełnomocnik ds. zarządzenia kryzysowego                  
A. Sarbinowski.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu 16.06.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
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Uchwałę Nr XX/162/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r.                     
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało12 radnych. 
 f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych                           
w Krobi.  Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił kierownik Planowania przestrzennego                            
M.Krzyżostaniak.   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu 16.06.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XX/163/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 
 g) zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.   
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XX/164/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało12 radnych. 
 h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.   
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XX/165/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało12 radnych. 
 Salę obrad opuściła radna P. Wajnert.  
i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem,   Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XX/166/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało11radnych. 
 j) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     
29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 6 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  



10  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Na salę obrad przybył radny K. Perdon.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 
Uchwałę Nr XX/167/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie 
zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  
2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 
2015 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało12 radnych. 
 o) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 7 do 
protokołu przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 12 radnych. 
Uchwałę Nr XX/168/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 czerwca 2016 r.                              
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 
   Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Krobia                                  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2015”. Sprawozdanie stanowiące złącznik nr 8 do protokołu przedstawiła  Kierownik Referatu 
Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.   

  Ad. 10 Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Krobia za rok 2015.    Ocenę stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu przedstawiła Kierownik MGOPS                         
w Krobi A. Krzyżostaniak.  
Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  Burmistrz : odnośnie kwestii funkcjonowania strzelnicy to została zawarta umowa na 
mocy której obiekt użyczono Bractwu Kurkowemu w Krobi. Umowa ta określa wszelkie 
zasady korzystania nieodpłatanie, także jednostki gminne, czy organizacje pozarządowe.  
Sprawa związana z ustawę o propagowaniu komunizmu z uwagi na to, że treść jej nie 
wskazuje, które ewentualnie nazwy propagują komunizm. Zwrócimy się do   Instytutu 
Pamięci Narodowej o wskazanie pośród nazw ulic na terenie gminy Krobia które w ich 
ocenie służą temu propagowaniu.  
K. Perdon : wskazał Pan o nieodpłatnym korzystaniu ze strzelnicy a co z amunicją, 
ponieważ może ją zakupić wyłącznie osoba posiadająca odpowiednie uprawnienia. Ani 
Gmina i organizacje, które będą z niej korzysta same tego zakupu nie dokonają. Myślę, 
że z uroczystości podpisania tego przekazania jest jakaś dokumentacja zdjęciowa jaką 
można załączyć do kroniki lub strony interntowej.  
Burmistrz :  nie mam takich umiejętności public relations, a dla mnie najważniejsze było 
podpisanie warunków umowy, była to transakcja dokonana jak każde inne umowy 
dokonywane w ramach działalności urzędu Gminy.  Jeśli Bractwo Kurkowe ma takie 
oczekiwania to można zorganizować uroczyste spotkanie w celu dokonania bardziej 
uroczystej chwili zatwierdzenia tej umowy przekazania obiektu.  
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H. Urbański : w ramach korzystania ze strzelnicy to w ramach broni pneumatycznej,                      
a jeśli osoby starsze chciałby skorzystać z innej formy to któryś z barci kurkowych może 
zakupić amunicję, jeśli będzie problem to ja mogę tego dokonać. Jednak nadmieniam, że 
strzelnica ta dla mniejszych dzieci nie jest przygotowana. 
Burmistrz : w sprawie zgłoszonej przez radną P. Wajnert dotyczącej zastoisk wody na 
wjeździe w ul. Rejka, to problem przekazany zostanie do zarządcy drogi. 
Sprawy związane z remontami dróg powiatowych oraz zamontowania lustra w Nieparcie 
zgłaszane przez radną G. Skrobałę i J. Mikołajczaka, to przekazane zostaną do Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu.   
Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema w sprawie zamontowania lustra przy                   
ul. Kobylińskiej w Krobi mamy pozytywna opinie Komisji Bezpieczeństwa. Na 
spotkaniu ze Starostą Gostyńskim zwróciłam uwagę, iż uwagi na to, że za oznakowanie 
drogi odpowiada zarządca drogi wyższej kategorii. Decyzja w tym temacie jest chwilowo 
zawieszona lecz sprawa zostanie załatwiona do końca i lustro to zostanie zamontowane. 
Problem przesunięcia przejścia dla pieszych  było przedmiotem zmiany uchwały                       
w zakresie strefy płatnego parkowania. Zmiana tej lokalizacji zwiększy bezpieczeństwo 
poruszających się na rondzie.   
Odpowiadając na interpelację radnego K. Perdona związaną z wyjazdem z ul. St. 
Fenrycha  dokonano zmian zgodnie z założeniami dokumentacji przebudowy tego 
skrzyżowania. Trwaj pertraktacje  z Powiatem dotyczące w zakresie zmiany łuku co 
będzie miał związek z przebudową przepustu.  Nie ma jeszcze informacji projektanta czy 
nasze propozycje zaakceptował. Jesteśmy także w kontakcie z inwestorem zadania.  
K. Perdon : problem ten był zgłaszany już przy realizacji tamtej inwestycji. Wtedy 
zapewniano, że w trakcie realizacji tej inwestycji zostanie to załatwione.    
Burmistrz : zostało to skorygowane w projekcie w stosunku do tego co jest obecnie.   
Jesteśmy na etapie ustaleń i realizacji tego zadnia.              
 Ad. 12 Wolne głosy i wnioski. J. Gałęzewski : czy są plany dokończenia ciągu pieszego przy ul. Fabrycznej                            
w Pudliszkach.  
Burmistrz : w tym roku zaplanowano do realizacji odcinek po drugiej stronie tej ulic, 
czyli od fragmentu zakończonego przy pałacu do remizy strażackiej.  
 
 Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska   


